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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

 

 

Z APYT ANIE  

 

w sprawie stanu prac nad tzw. Kartą Poznaniaka 

 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

zwracam się z zapytaniem na jakim etapie są prace nad tzw. Kartą Poznaniaka, 

mającą być programem zachęcającym mieszkańców do rozliczania podatku PIT w 

Poznaniu. Proszę o odpowiedź na następujące kwestie: 

- 1) jaki jest zakres programu i co on dokładnie obejmuje? 

- 2) jaki jest termin jego wdrożenia w życie? 

- 3) jaki jest koszt tego programu? 

- 4) na jakim etapie są obecnie prace nad tym programem? 

   

 

           Z poważaniem 

 Paweł Sowa 

 Radny Miasta Poznania 

Paweł Sowa 
Radny Miasta Poznania 
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